
华泰财险附加跟随首席保险人条款（CB-H 版） 

 

任何由首席保险人作出的更改和/或协议和/或修订和/或调整应自动对再保险人具有约束力。 

 

再保险人承诺遵守首席保险人认可的对所有损失的任何调整和/或处理，对于所有应付款项

或其他损失，以及与调查处理或减少损失支出相关的费用，各再保险人应按照份额承担各自

的责任。 

 

再保险人应当在收到首席保险人证明经其调整和/或认可的损失的必要证明后 30 天内，按

照本条款约定支付各自份额的损失。 

 

 

Follow the Lead Clause  

 

Any alteration and/or agreement and/or amendment and/or adjustment upon by the leading 

Insurer shall be automatically binding on the Re-Insurers.  

 

The Re-Insurers undertake to follow any adjustments and/or settlements agreed upon by the 

leading Insurer in respect of all losses and each Re-Insurer shall be liable for its own share 

as set out in the agreement and not for another’s, of all payments on accounts or otherwise 

of all losses and expenses which may be incurred in connection with the investigation and 

settlements or contesting of losses.  

 

The Re-Insurers shall each pay its proportionate share of loss as agreed hereto within 30 days 

of receipt of the necessary statement of proof of loss to the leading insurers as adjusted 

and/or agreed upon by the leading Insurer.  

 

 


